
Djuromvårdnad inom djurens hälso- och sjukvård 1
DO0112, 30091.2021
 15 Hp
Studietakt = 65%
Nivå och djup = Grund   
Kursledare = Ann Hammarberg 

Värderingsresultat

Värderingsperiod: 2021-05-30   -   2021-06-20 
Antal svar 52
Studentantal 80
Svarsfrekvens 65 % 

Obligatoriska standardfrågor

1.   Mitt helhetsintryck av kursen är:

 
Antal svar: 51 
Medel: 3,5 
Median: 4 

1: 1
2: 5
3: 16
4: 24
5: 5
Har ingen uppfattning: 0

2.   Jag anser att kursens innehåll hade en tydlig koppling till kursens lärandemål.

 
Antal svar: 51 
Medel: 3,9 
Median: 4 

1: 0
2: 2
3: 14
4: 22
5: 12
Har ingen uppfattning: 1



3.   Mina förkunskaper var tillräckliga för att tillgodogöra mig kursen.

 
Antal svar: 51 
Medel: 4,0 
Median: 4 

1: 1
2: 2
3: 10
4: 19
5: 19
Har ingen uppfattning: 0

4.   Jag anser att kursinformationen var lättillgänglig.

 
Antal svar: 51 
Medel: 4,0 
Median: 4 

1: 2
2: 6
3: 5
4: 16
5: 22
Har ingen uppfattning: 0

5.   Kursens lärandemoment (föreläsningar, litteratur, övningar med mera) har stöttat mitt lärande.

 
Antal svar: 51 
Medel: 3,6 
Median: 4 

1: 1
2: 4
3: 19
4: 19
5: 8
Har ingen uppfattning: 0

6.   Jag anser att den sociala lärmiljön har varit inkluderande där olika tankar respekterades.

 
Antal svar: 51 
Medel: 4,1 
Median: 4 

1: 0
2: 3
3: 5
4: 20
5: 15



Har ingen uppfattning: 8

7.   Jag anser att den fysiska lärmiljön (exempelvis lokaler och utrustning) var tillfredställande.

 
Antal svar: 51 
Medel: 3,9 
Median: 4 

1: 1
2: 0
3: 8
4: 10
5: 8
Har ingen uppfattning: 24

8.   Examinationen/-erna gav mig möjlighet att visa vad jag lärt mig under kursen, se lärandemål.

 
Antal svar: 51 
Medel: 2,9 
Median: 3 

1: 6
2: 15
3: 12
4: 15
5: 3
Har ingen uppfattning: 0

9.   Jag anser att kursen har berört hållbar utveckling (miljömässig, social och/eller ekonomisk hållbarhet).

 
Antal svar: 51 
Medel: 3,0 
Median: 3 

1: 3
2: 7
3: 13
4: 4
5: 4
Har ingen uppfattning: 20

10.   Jag anser att kursen har berört ett genus- och jämställdhetsperspektiv i innehåll och praktik (t. ex.
perspektiv på ämnet, kurslitteratur, fördelning av taltid och förekomst av härskartekniker).



 
Antal svar: 51 
Medel: 3,1 
Median: 3 

1: 6
2: 2
3: 5
4: 5
5: 6
Har ingen uppfattning: 27

11.   Jag anser att kursen har berört internationella perspektiv.

 
Antal svar: 51 
Medel: 2,7 
Median: 3 

1: 8
2: 4
3: 10
4: 4
5: 3
Har ingen uppfattning: 22

12.   Jag har i genomsnitt lagt … timmar per vecka på kursen (inklusive schemalagd tid).

 
Antal svar: 51 
Medel: 34,3 
Median: 36-45 

≤5: 0
6-15: 2
16-25: 4
26-35: 17
36-45: 19
≥46: 6
Har ingen uppfattning: 3

13.   Om relevant, vad är ditt helhetsintryck av att hela eller delar av utbildningen genomförts på distans?

 
Antal svar: 51 
Medel: 3,8 
Median: 4 

1: 1
2: 2
3: 17
4: 16
5: 15
Har ingen uppfattning: 0



14.   Om relevant, vad fungerade väl i undervisningen på distans? 

15.   Om relevant, vad fungerade mindre väl i undervisningen på distans?

Egna frågor

16.   Hade du föredragit att kursen hade givits på campus istället för digitalt?

 
Antal svar: 52 
Medel: 3,2 
Median: 3 

1: 11
2: 2
3: 12
4: 10
5: 11
Har ingen uppfattning: 6

17.   Tack för att du fyllde i kursutvärderingen! Har du några förslag till förbättringar tar vi gärna emot dem.

Kursledarens kommentarer
Helhetsintrycket för hela kursen var i medeltal 3,5 med en median på 4 och 65 % av studenterna svarade på
kursvärderingen. Respondenterna ansåg att kursens innehåll överlag stämde överens med kursens lärandemål och
att de hade tillräckligt med förkunskaper inför kursstart.

Djuromvårdnad inom djurens hälso- och sjukvård 1 (DoDoS 1), som är på 15 hp, går parallellt med kursen
Färdighetsträning av kliniska moment 7,5 hp (DO0119) under våren i åk 1 (period 3 B till 4 B). DoDoS 1 är främst en
teoretisk kurs och delar av den teori som tas upp har studenterna möjlighet att omsätta i praktiken i den parallella
färdighetsträningskursen. Några respondenter uttryckte att de hellre skulle vilja läsa kurserna efter varandra istället
för att ha två kurser parallellt. Det är inget som kursledningen (KL) kan förändra men åsikterna kommer att framföras
till högre instans.

Enligt respondenterna så har de i genomsnitt lagt 34,3 timmar i veckan på kursen. Kursen innehåller totalt åtta
lärandemål, två av lärandemålen är i sin tur uppdelad i två delar, vilket gör att kursen uppfattas som både
arbetsintensiv och aningen spretig. Ett missförstånd verkar ha uppstått avseende omfattningen av ämnet
djuromvårdnad i kursen då flera respondenter tyckte att djuromvårdnad saknades i flera lärandemål men det är
endast ett lärandemål, av de åtta lärandemålen, som uttryckligen beskriver djuromvårdnad, övriga lärandemål
innehåller grundläggande ämnen som en djursjukskötare behöver i sin framtida yrkesutövning samt som enligt
författningen SJVFS 2020:24 (saknr C23) bilaga 5 ska omfatta utbildningarna i djuromvårdnad. KL har för avsikt att
till nästkommande kurs försöka förtydliga det vid kursstart och även under kursens gång.

För att ge studenterna en överblick över kursen presenterade KL en tidslinje med kursens huvudmoment inskrivna
veckovis. Illustrationen presenterades vid kursstart och i studiehandledningen. Majoriteten av respondenterna tyckte
att kursinformationen i stort var tillgänglig. KL strävar efter att få ut information till studenterna på ett enhetligt sätt
men upplever att det är svårt att nå alla studenter genom en källa t ex Canvas.
Under den första delen av kursen fanns kortare digitala informationsmöten över Zoom schemalagda ca en gång
varannan vecka och KL hade en god kontakt med studentrepresentanten men tyvärr blev kursledaren sjuk i

 



Covid-19 och sjukskriven helt eller på deltid från mitten av kursen fram till kursens slut, vilket i viss grad påverkade
informationstillgängligheterna för studenterna. Studentrepresentanten, har trots allt tålmodigt vidarebefordrat, medlat
och hjälpt KL att få ut korrekt informationen till studenterna.
Till nästkommande kurs är det tänkt att de korta digitala informationsmötena över Zoom ska kvarstå och att tidslinjen
med kursens huvudmoment presenteras på dessa möten för att öka förståelsen för kursens upplägg.
Kursinformation kommer även i fortsättningen läggas ut på Canvas med eventuellt en påminnelse till studenterna via
mejl när viktiga förändringar har gjorts.

Kursen strävar efter att studenterna ska tillämpa kritiskt tänkande och eftersom kursen är så bred ingår ingen
obligatorisk kurslitteratur utan kursledningen presenterar en litteraturlista med flera rekommenderade källor där
studenterna själva ska utforska och jämföra fakta.
Föreläsarna uppmuntras också att ge studenterna tips på var bra (korrekt) information kan hittas. Den informationen
behöver förtydligas eftersom flera respondenter verkar ha uppfattat det som att åhörarkopiorna från föreläsningarna
skulle vara det enda ”litteraturen” som ingick i kursen.

Kursen gavs även detta år på distans p.g.a. pandemin. Alla föreläsningar var schemalagda och presenterades både
live över Zoom och som förinspelade filmer utlagda på kursens Canvassida. De föreläsningar som var inspelade
efterföljdes i de flesta fall av en frågestund på 15-30 minuter där föreläsaren svarade på studenternas frågor via
Zoom. Vid de tillfällen då frågestund inte var möjlig skulle studenterna ha haft möjlighet att mejla sina frågor till
föreläsaren. Av kursvärderingen framkom att en eller några föreläsare inte hade svarat på studenternas inskickade
frågor vilket KL beklagar och kommer att försöka säkerställa den möjligheten för studenterna till nästa års kurs om
inspelade föreläsningar ges då. En respondent föreslog att en längre frågestund skulle ges i slutet av varje vecka
med de föreläsarna som förläst under veckan för att ge studenterna tid att ”smälta” innehållet och komma på bra
frågor. Tanken med frågestunderna var att studenterna skulle skriva upp de frågor som uppkom under tiden de
tittade på de inspelade föreläsningarna och inte samla på sig frågor från flera föreläsningar. En uppsamling med
frågestund i slutet av veckan med flera föreläsare har KL tagit upp även föregående år men det gick inte genomföra
då eller i år eftersom flera föreläsare hade svårt att delta under fredagar och de flesta torsdagarna var upptagna
med undervisning i den parallella kursen.

Många föreläsare är engagerade i kursen och varje föreläsare bestämmer själva över sitt material och vad samt när
KL får publicera deras material på kursens Canvassida. Det är viktigt och självklart för KL att det respekteras.
”Godkänt” material har i de allra flesta fall publicerats minst ett dygn innan föreläsningen gavs för att de studenter
som önskade skulle ha möjlighet att förbereda sig.

KL informerade alla engagerade föreläsare att KL förväntade sig att föreläsarna själva kontrollerade att deras
inspelade material höll en acceptabel kvalité innan inspelningen publicerades på kursens Canvassida, vilket enligt
kursvärderingen inte hade fungerat fullt ut. Om inspelade föreläsningar kommer att ges nästa år så kommer KL att
ha personliga möten med berörda föreläsare och muntligen informera om vikten att inspelningarna håller en
acceptabel kvalité avseende både ljud och bild.

Respondenterna hade delade meningar avseende den avsatta tiden till olika föreläsningar som gavs över Zoom.
Någon respondent tyckte att föreläsningspassen borde förlängas med andra tyckte att det var för långt med tre
timmars förläsningspass. KL kommer att se över om tiden för någon föreläsning behöver förändras till nästa gång
kursen ges.

I år hade kursen problem med Canvas t ex Media Gallery. Under vissa tider var det svårigheter (och ibland omöjligt)
för KL att ladda upp och publicera inspelade filmer och i perioder kunde inte studenterna se några filmer. KL fick
därför lägga mycket tid på att försöka hitta alternativa lösningar och problemet orsakade mycket frustration hos KL
samt tycks ha upplevts som störande för studenterna.

Flera respondenter har nämnt att de tyckte att kursen innehöll för mycket parasitologi som de redan har läst i en
tidigare kurs. I DoDoS 1 ingår inte mikroorganismernas taxonomi eller morfologi däremot de vanligaste
infektionssjukdomarna orsakade av mikroorganismer däribland ekto- och endoparasiter. KL ska ta kontakt med
kursledaren för kursen där grundläggande mikrobiologi ingår för att kontrollera vad som tas upp under kursen
avseende infektionssjukdomar orsakade av parasiter.

Några respondenter har tagit upp att det var svårt att förstå instruktionerna till grupparbetet och de två workshoparna
som ingick i kursen och KL kommer att försöka förtydliga instruktionerna samt även ha kvar informationsträffarna
som getts inför dessa moment till nästa år.

Respondenterna har lämnat en hel del kommentarer avseende examinationerna i kursen. Dessa består av en
tentamen i läkemedelsberäkning (som har delats in i tre delar där de två första delarna innehåller multiple choice
frågor (MCQ) och den sista delen innehåller en blandning av MCQ och kortsvarsfrågor), två skriftliga tentamina med
MCQ och kortsvarsfrågor samt två workshop med obligatorisk gruppredovisning och individuell examination av
studenten. All examination var digital, läkemedelberäkningen gavs som hemtentamen, båda de skriftliga
examinationerna gavs i datorsalar på campus och workshoparna över Zoom.

KL informerade flera gånger under kursens gång att grupparbetet skulle examineras både muntligt, genom
gruppredovisning, och skriftligt med några frågor på den skriftliga tentamen del 2 samt att studenterna under de två
workshoparna skulle examineras både som hel grupp men också genom individuell examinering med direkta frågor
till varje student.

Workshopparna var uppdelade på tre tillfällen där 26-28 studenter deltog per tillfälle. Vid första tillfället för
workshopen i läkemedels-lagstiftning, -hantering och -säkerhet hade lärarna missuppfattad sluttiden, vilket orsakade
att några studenter i slutet av workshopen fick kortare svarstid för sin individuella examination, och som en del



att några studenter i slutet av workshopen fick kortare svarstid för sin individuella examination, och som en del
respondenter tycks ha uppfattats som att lärarna favoriserade några studenter, vilket absolut inte var fallet.

Workshop i läkemedels-lagstiftning, -hantering och -säkerhet kommer troligtvis att förändras till nästa år där
studenterna kommer att få redovisar material som de bearbetar i mindre grupper innan workshopen och under
workshopen förs en diskussion mellan grupperna där läraren/lärarna hjälper till att förtydliga det som behövs. Den
andra examinerande workshopen kommer att behålla samma upplägg men där vissa delmoment kommer att
förtydligas och ordet workshop ersättas med ett ord som beskriver examinationen bättre.

I år hade studenterna tre möjligheter att göra varje del av läkemedelberäkningen. Resultatet på provet fick de direkt
efter att provdelen avslutats och för godkänt krävdes 100 % rätt. På de skriftliga tentamina fick studenterna veta hur
många poäng de fått totalt och om de var godkända eller inte via SpeedGrader (godkändgränsen var 2/3 av
totalpoängen) efter att alla inlämnade tentamen hade kontrollerats och rättas.
Veckan efter anslaget resultat publiceras en återkoppling på hela tentamen på Canvas och cirka 14 dagar innan
omtentamen fick de som skulle skriva omtentamen en individuell återkoppling, via mejl, med information om vilket
ämne/område de behövde förbättra för att uppnå godkänt.

Digitala prov med kortvalsfrågor måste rättas manuellt men det kan också förekomma andra justeringar i MCQ vilket
medför att det rätta resultatet inte visas direkt efter att studenten har lämnat in sitt prov. T ex fick en flervalsfråga i år
strykas i den skriftliga tentamen del 2 p.g.a. att ett fel svarsalternativ skrevs in istället för ett rätt svarsalternativ,
vilket gjorde att frågan inte matchade svarsalternativen och då inte kunde svaras på korrekt.
Flera respondenter önskade att få se sitt prov direkt efter att det lämnats in innan den manuella rättningen
genomförts. KL har valt att inte göra någon ändring i den frågan eftersom de tillfällen vi tillåtit proceduren tidigare år
har det endast lett till stor förvirring hos studenterna med kraftiga protester om felrättning, detta trots information om
att proven måste justeras innan slutgiltigt resultat kan ses.
Ett annat förslag som kom upp i kursvärderingen var att låta studenterna få se MCQ direkt efter att provet lämnats in
men inte resultatet för kortsvarsfrågor. Det skulle betyda att de skriftliga examinationerna måste delas upp i två prov
och att tentamenenstiden skulle bli förlängd samt att problemet med att justeringar som kan behöva göras efter
inlämningen kvarstår men KL ska titta på vilka möjligheter som finns i den nyare plattformen Inspera som
förhoppningsvis kommer att kunna användas vid examinationerna nästa år.

En förändring som KL kommer att diskutera är om avsaknaden av mellanslag mellan värde och enhet i
läkemedelsberäkningens delprov 3 ska godkännas. Det är dock viktigt att studenterna lär sig att tillämpa rätt sätt så
att det inte blir missförstånd i t ex en journal eller omvårdnadsplan om det för en liter står skrivet 1l istället för 1 l.

För att kunna återanvända tentamensfrågor till nästkommande år så har KL valt att inte lämna ut frågor eller svar
efter att resultatet har anslagits. Förutom frågor som återanvänds tas varje år nykonstruerade frågor med i
examinationerna eftersom uppbyggnaden av MCQ har förändras de senaste åren så tentamen kan uppnå en
förståelsenivå istället för vara faktabaserad. De gamla frågorna som inte längre används har några gånger tidigare år
lämnats ut till studenterna inför examinationerna men även här har det blivit förvirring eftersom frågorna vanligtvis är
förlegade och inte stämmer med dagens evidens.
En MCQ examination på en förståelsenivå bör byggas upp med frågor där alla svarsalternativ kan vara möjliga men
ett alternativ är att föredra (single best answer/one best answer), vilket också rekommenderas av SLUs pedagogiska
enhet (EPU). Någon respondent ansåg dock att sådana frågor används för att försöka lura studenten.

Flera respondenter önskar få mer inläsningsspecifikt material till examinationerna eftersom det saknas "gamla tentor"
att titta i. Det har funnits återkoppling från tidigare års examinationer som studenterna kunde ha använt för att se
vilken nivå de skriftliga tentamina låg på men det tycks inte har utnyttjas av alla studenter.
Till kommande år kommer KL att publicera återkoppling på tentamen från ett tidigare år på kursens Canvassida så
att alla studenter i årskursen får information om dokumentet. KL uppmuntrar också studenterna att själva skriva
frågor och svar till de olika ämnena/områdena som examineras i kursen, frågor som de kan dela med resten av
årskursen för ev. korrigeringar innan de använder dem inför inläsning till tentamen.

Respondenternas svar avseende distansundervisning

De flesta anser att det finns både för och nackdelar med distansundervisning. Positivt har framförts att
distansundervisning är bra ur ett miljö- och tidsperspektiv.
Den här årskursen har under hela sin studietid haft distansundervisning med undantag av övningar i mindre grupper
och examinationer på campus och har därför inte så mycket att jämföra med.
Flera respondenter har uttryckt att de inte har haft möjlighet att lära känna varandra, vilket de tycker är en nackdel
och att de tror att inlärningen skulle fungera bättre om de hade varit undervisning på campus. En annan nackdel
som nämnts är att studenterna blir stressade när tekniken inte fungerar t ex att föreläsningen drar över tiden när
uppkoppling eller ljud har fallit bort mitt i och föreläsaren måste ta igen delar eller när inspelade föreläsningar har
dålig ljudkvalité.

Studentrepresentantens kommentarer
Fråga 1 – Helhetsuttrycket av kursen

Majoriteten av studenterna var nöjda med helhetsuttrycket av kursen. Medelvärdet hamnade på 3,5p. Det
framkommer i kommentarerna sedan att det har varit lite bekymmer och missnöjdhet men även vissa bra delar där



med. Om att kursen var intressant har kommenterats av ett flertal studenter. Däremot kändes den rörig och stressig.
Många kände att man inte hade tid för att lära sig utan att allt försvann efter tentamen. Även att det inte fanns några
bra pluggmaterial inför tentorna. Gamla tentor eller instuderingsfrågor. Inget av detta fans och det gjorde det svårt för
studenterna att förbereda sig för tentamen. Det var även saker som inte lagts vikt på som kom upp på tentamen.
Över lag har studenterna också varit nöjda med föreläsarna och ledandet av kursen har förts på ett bra sätt.

Fråga 2 – Kursens innehåll hade en bra koppling till lärandemålet

Det är väl framkommit i kommentarerna att vissa föreläsningar kändes aningen irrelevanta, eller att det har
återupprepats saker från tidigare kurs som där med blivit examinerat två gånger. Det är över lag däremot ett positivt
betyg och majoriteten av kursen har varit väldigt bra på visande av vad som ingår i vilket lärandemål. Vi ser även
ovan i diagrammet hur en stor majoritet ligger över 3 och medelvärdet blev 3,9,

Fråga 3 – Var förkunskaperna tillräckliga för att tillgodogöra sig kursen

Det är övergripet över alla kommentarer att man hade tillräckliga med förkunskaper för att förstå och tillgodogöra sig
av kursen.

Fråga 4 – Var kursinformationen lättillgänglig.

Över lag har klassen varit överens om att informationen har funnits tilgängligt. Det har funnits svårigheter ibland
vilket har varit väntat i en så stor kurs. Däremot så har information ibland bara kommit ut på ena stället och inte på
de andra. Kan va bra att ha ett informationsstelle som all info ska komma ut på och därmed informera både
föreläsare och studenter om vilken plats detta är.

Fråga 5 – Kursens lärandemoment har stöttat mitt lärande.

En stor del av komentarerna har komenterat att vissa föreläsningar och vissa lärare inte har haft bra material eller
inte pratat om de relevanta sakerna. Det är också genomgående tema i klassen att man hade behövt något mer
pluggmaterial så som instuderingsfrågor. De hjälper en vet hur ingående man ska vara i kursen på saker. Det var
även ett par gånger som föreläsare har referrat oss till att läsa i boken om sådana saker vi förväntas att kunna. Det
har inte varit en obligatorisk kurslitteratur och ska där med inte behöva köpa litteraturen för att få all information man
behöver för att klara kursen. Handoutsen har generellt sett varit bra men vissa har varit svåra att använda utanför
föreläsningarna då de ändast inolverar bilder och där med svår att använda utanför lektionstid. Har även varit lite
klagomål på att några workshops och grubbarbeten inte bidragit till något lärande.

Är det meningen att kurslitteraturen ska komplettra utbildningen och ska vara behövligt för utbildningen får ni byta
ordval från ”rekomenderad kurslitteratur” till kanske ”kompletterande litteratur” eller liknande. Det ska va tydligt att
litteraturen kan behövas.

Fråga 6 – Jag anser att den sociala lärmiljön har varit inkluderande där olika tankar respekterades.

Blandade åsikter. Generellt sett tycker majoriteten det har varit bra miljö med lite svårigheter då studenter inte vågat
prata upp och att vi inte redigt fått lära känna varandra ordentligt då det har varit distans under Corona. Det har varit
vid viss workshop och/eller grupparbeten som lärare har varit aningen otrevliga och avbrutit studenter mitt i en
mening när de försöker svara på en fråga. Studenter har svarat rätt men verkar som examinatorn/läraren har velat
ha exakt rätt ordföljd i svaret. Detta har stressat och gjort att studenter har känt sig väldigt obekväma. En diskussion
har mer känt som om läraren frågar ut en student i taget och nästan försöker dumförklara studenten. Men i övrigt
har det varit positivt över hur lärarna och studenterna har varit mot varandra.

Fråga 7 - Jag anser att den fysiska lärmiljön (exempelvis lokaler och utrustning) var tillfredställande.

Majoriteten har inte känt att vi kunnat svara på denna fråga då vi ej var fysiskt på plats under kursen.

Fråga 8 – Examinationerna gav mig möjlighet att visa vad jag lärt mig under kursen.

Ett genomgående nej finns bland en stor majoritet av studenterna. Både att frågorna på tentamen har tagit upp
frågor om saker föreläsare antingen nämnt i förbifarten eller rent av sagt inte varit så viktigt. Även att mycket av
föreläsningarna har byggt på omvårdnaden av sjukdomar medan tentafrågor ofta har varit mer inriktade på
diagnoser och själva sjukdomen. Vissa frågor har även krävt en stor del information som inte har varit uppenbart för
studenterna att det ska kunnas tex. en full fyrfaktorskarta.

Fråga 9 – Jag anser att kursen har bidragit till hållbar utveckling



Majoriteten här har satt att de ej har någon uppfattning om saken.

Fråga 10 - Jag anser att kursen har berört internationella perspektiv.

Åter igen är det många som inte känner någon uppfattning om kursen har tagit ämnena på ett internationellt
perspektiv. Det har kommit fram i diskussioner med mina kamrater att det har kommit fram emellanåt en del på
vissa delar i kursen, dessvärre inte något man lagt så mycket märke till.

Fråga 11 - Jag har i genomsnitt lagt … timmar per vecka på kursen (inklusive schemalagd tid).

Majoriteten har uppfattningen att en har lagt någonstans mellan 26-45h i veckan. På vadera sida om detta ligger de
övriga 23,5%. Medelvärdet hamnar på 34,3%. Alla som har lagt en kommentar om denna fråga har sagt att de har
lagt stor tid på studier. Mer än 40h/vecka. Ska ändå räknas med att tider innan en examination går mer tid till studier
än vid resterande tid. Jag känner däremot när jag talat med diverse personer i klassen att de lägger väldigt mycket
mer tid på studierna än vad de troligen räknat på när de svarat här. Många i klassen har känt en tidsbrist och stress
över detta.

Fråga 12 - Jag anser att kursen har berört ett genus- och jämställdhetsperspektiv i innehåll och praktik (t. ex.
perspektiv på ämnet, kurslitteratur, fördelning av taltid och förekomst av härskartekniker).

Över 50% har ingen uppfattning om frågan.

Fråga 13 - Vad är ditt helhetsintryck av att hela eller delar av utbildningen genomförts på distans?

Det är lite blandade tyckanden här men den stora majoriteten har varit mer åt det positiva hållet. Många studenter
känner att de har haft det lättare att följa med i föreläsningarna och även att det varit väldigt bra vid filmerna att man
kan gå tillbaka och se dem flera gånger om så har behövts. Majoriteten av liveföreläsningarna har studenterna
uppskattat och varit bra medan vissa få filmer har varit svåra då ljudet har varit dåligt och kan ej har gåtts igenom av
föreläsaren innan den lagts upp. Det är väldigt viktigt att filmen har bra ljud och att din mikrofon fungerar bra. Kan
diskuteras om att i framtiden ha en blandning av föreläsningar och i sal. Fall man varit sjuk har
distansföreläsningarna varit jättebra och en stor hjälp till att fortfarande hänga med.

Fråga 14 - Vad fungerade väl/inte så väl i undervisningen på distans? Hade du velat att det skulle givits på campus
istället för digitalt.

Det positiva: Väldigt många kommenterar om att de verkligen uppskattat de inspelade föreläsningarna då det är
möjligt att lyssna på dem flera gånger om det är något man inte förstod, även om man varit frånvarande under
denna föreläsningstid som varit utsatt kan då ändå se föreläsningen. Det har även hjälpt dem som antecknar att
kunna ta inspelningen i ett långsammare eller snabbare tempo och spola tillbaka om de inte hann med. Även
grupparbetena känner många att det har varit lättare då det lätt har hittats tid föra att alla ska kunna ses på zoom.

Det negativa: Det Blir svårt för föreläsaren att se på oss om vi hänger med eller om vi inte förstår. Det är studenter
som inte vågar fråga rakt ut när de inte förstår något och det kan inte föreläsare då se om de inte är på plats. Vissa
tekniska problem som uppkommer emellanåt som att under en zoomföreläsning försvinner ljudet eller att internet
har lagt ner. Powerpointen har inte gett tillräcklig information så att du kan få ut informationen som behövs därifrån.

Vad som kan förbättras: Ta inte och presentera ett grupparbete så långt innan det ska utföras att andra
grupparbeten hamnar där emellan. Detta uppger en stor förvirring om vilket arbete man ska göra. Ta ett arbete i
taget. Kanske även försöka ha dem en bit ifrån tentamen då det var så nära inpå tentamen att det tog mycket tid från
själva tentapluggandet.
Ha frågestunderna någon dag efter själva inspelade föreläsningen. Därmed kan studenterna ”smälta” informationen
och komma på frågor innan frågestunden. Att ha dem direkt efter varandra är inte helt optimalt.
Att man får reda på vilken fråga man har fått fel på. Inte nödvändigt att man får reda på exakt vad som var felet på
frågan eller att man får reda på svaret. Bara att man får reda på vilken fråga som var fel.
Många ber om inspelade liveföreläsningar då det är vanligt på andra universitet men inte tillåtet enligt SLU.
Mycket positivt om att tentorna är indelade vid 2 tillfällen och det är tydligt att de vill fortsättas så.
Ha mer information som kan läsas ut från handouten. Det är bra ifall du missar en föreläsning och även när du
pluggar till tentamen.

Kontakta support: support@slu.se - 018-67 6600
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